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PROTOKÓŁ NR 0012.12.5.2016  
z posiedzenia Komisji Gospodarki Komunalnej i Przestrzennej  

 Rady Miasta 
w dniu  20 czerwca 2016r. 

Miejsce posiedzenia:  

Urząd Miasta Jastrzębie-Zdrój, sala 130A 

czas posiedzenia: godz. 13.00-14.45 

W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji oraz zaproszeni goście zgodnie    

z załączonymi listami obecności. 

Porządek obrad  

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie porządku obrad.  

3. Przegląd inwestycji i remontów miejskich. 

4. Sprawy bieżące 
• Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Miasta Jastrzębie-Zdrój, 

• Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta Jastrzębie-
Zdrój na 2016 rok, 

• Projekt uchwały w sprawie trybu prac nad projektem uchwały budżetowej 

Miasta Jastrzębie-Zdrój, 

• Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie przez Gminę 

Jastrzębie-Zdrój prawa użytkowania wieczystego gruntu stanowiącego 

własność Skarbu Państwa, położonego w Jastrzębiu-Zdroju, 

• Projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji z budżetu Miasta Jastrzębie-

Zdrój na dofinansowanie wykonania w roku 2016 prac konserwatorskich, 

restauratorskich lub robót budowlanych przy zabytku wpisanym do 

rejestru zabytków, 

• Projekt uchwały w sprawie zniesienia formy ochrony przyrody – drzewo 

gatunek buk zwyczajny na terenie miasta Jastrzębie-Zdrój, 

• Projekt uchwały w sprawie scalenia i podziału nieruchomości, 

-  pismo Miejskiego Zarządu Nieruchomości dotyczące inwestycji i remontów 

miejskich realizowanych przez MZN-stan na dzień 10 czerwca 2016r. 

-  pismo osoby fizycznej w sprawie zalewania i złego odprowadzania wody z 
posesji, 

-  odpowiedź na pismo Przewodniczącego Rady Miasta z dnia 1 czerwca 2016r. 
w sprawie przekazania Radnym ekspertyzy dotyczącej ekonomicznych 
skutków wystąpienia Miasta Jastrzębie-Zdrój ze struktur MZK, 
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5. Plan pracy Komisji na II półrocze 2016r. 

6. Wnioski do budżetu na 2017r. 

7. Wolne głosy i wnioski. 

8.  Przyjęcie protokołu z dnia 16 maja 2016r. 

9.  Zakończenie posiedzenia. 

Ad. 1. 
Otwarcie posiedzenia. 

Otwarcia posiedzenia dokonał pan Stefan Woźniak– Przewodniczący Komisji 
Gospodarki Komunalnej i Przestrzennej, powitał przybyłych radnych oraz 
zaproszonych gości.  
  

Ad. 2. 

Przyjęcie porządku obrad. 

Porządek obrad został przyjęty. 
 
Ad.3.  

Przegląd inwestycji i remontów miejskich. 

Informacja stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Ad. 4.  
Sprawy bieżące. 
W uwagi na brak kworum opiniowanie projektów uchwał odbędzie się na  
dodatkowym posiedzeniu Komisji w dniu 23 czerwca 2016r. o godz.12.30. 
 

• Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Miasta Jastrzębie-Zdrój, 

Uzasadnienie projektu uchwały przedstawił Jerzy Bednarski-Naczelnik Wydziału 
Podatków i Opłat 

• Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta Jastrzębie-
Zdrój na 2016 rok, 

Uzasadnienie projektu uchwały przedstawił Jerzy Bednarski-Naczelnik Wydziału 
Podatków i Opłat 

• Projekt uchwały w sprawie trybu prac nad projektem uchwały budżetowej 

Miasta Jastrzębie-Zdrój, 

Uzasadnienie projektu uchwały przedstawił Jerzy Bednarski-Naczelnik Wydziału 

Podatków i Opłat. 

• Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie przez Gminę 

Jastrzębie-Zdrój prawa użytkowania wieczystego gruntu stanowiącego 



3 

 

własność Skarbu Państwa, położonego w Jastrzębiu-Zdroju, 

Uzasadnienie projektu uchwały przedstawił Daniel Zarzycki -Naczelnik Wydziału 

Mienia. 

• Projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji z budżetu Miasta Jastrzębie-

Zdrój na dofinansowanie wykonania w roku 2016 prac konserwatorskich, 

restauratorskich lub robót budowlanych przy zabytku wpisanym do 

rejestru zabytków, 

Uzasadnienie projektu uchwały przedstawiła Grażyna Matysik-Kierownik                             

w Wydziale Kultury, Sportu i Turystyki. 

• Projekt uchwały w sprawie zniesienia formy ochrony przyrody – drzewo 

gatunek buk zwyczajny na terenie miasta Jastrzębie-Zdrój, 

Uzasadnienie projektu uchwały przedstawił Mariusz Rogala- Naczelnik Wydziału 

Ochrony Środowiska i Rolnictwa. 

• Projekt uchwały w sprawie scalenia i podziału nieruchomości, 

Uzasadnienie projektu uchwały przedstawił Ryszard Rakoczy- Zastępca 

Prezydenta Miasta. 

-  pismo Miejskiego Zarządu Nieruchomości dotyczące inwestycji i remontów 

miejskich realizowanych przez MZN-stan na dzień 10 czerwca 2016r. 

Przyjęto do wiadomości. 

 
-  pismo osoby fizycznej w sprawie zalewania i złego odprowadzania wody z 

posesji, 
 
Stefan Woźniak-Przewodniczący Komisji 
Panie Prezydencie, czy coś na ten temat? 
 
Ryszard Rakoczy-Zastępca Prezydenta Miasta 
Myślę, że pani Naczelnik ma szerszą wiedzę na ten temat. To jest ul.Połomska, 
Pszczyńska.  
 
Maria Pilarska –Naczelnik Wydziału Infrastruktury Komunalnej i Inwestycji 
 W tym budynku była piekarnia u Hyły na samym skrzyżowaniu przy 
ul.Połomskiej i Pszczyńskiej. Jak ktoś zna historię tego budynku, to tam 
zawsze były sprawy zalewania, a od kiedy zostało wybudowane tj. w latach 
90-tych rondo Dolne, to mają jak gdyby argument do tego i wskazują, że to 
był tego powód. Przez ten czas następowało dużo różnych przemian, m.in. rów 
melioracyjno-doprowadzający wodę do „Jastrzębianki” został też zarurowany. 
Ten budynek zawsze był narażony na zalewanie. Dlatego, że z góry za 
budynkiem jest takie ukształtowanie terenu. Na to pismo poszła odpowiedź. 
 
Stefan Woźniak-Przewodniczący Komisji 
Dostała pani odpowiedź?      
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Maria Pilarska –Naczelnik Wydziału Infrastruktury Komunalnej i Inwestycji 
Poszła odpowiedź tak, jak mówię wskazując na wszystkie przyczyny, a nie, że 
powodem zalewania budynku była i jest droga, bo nie jest. Droga jest 
odwodniona, ma odprowadzenie wody, rów ma klapę zwrotną, ale jak przyjdą 
intensywne deszcze, to jest chwila czasu, że nawet to skrzyżowanie jest 
zalane. Natomiast, na naturę nie ma siły, bo takie jest ukształtowanie.  
 
Stefan Woźniak-Przewodniczący Komisji 
Odpowiedź pani dostała, ponieważ my mamy do wiadomości. 
 
Maria Pilarska –Naczelnik Wydziału Infrastruktury Komunalnej i Inwestycji 
Tak. 
 
Stefan Woźniak-Przewodniczący Komisji 
Dziękuję pani Naczelnik, to wszystko. 
 
-  odpowiedź na pismo Przewodniczącego Rady Miasta z dnia 1 czerwca 2016r. 

w sprawie przekazania Radnym ekspertyzy dotyczącej ekonomicznych 
skutków wystąpienia Miasta Jastrzębie-Zdrój ze struktur MZK, 

 
Przyjęto do wiadomości. 
 

Ad.5.  

Plan pracy Komisji na II półrocze 2016r. 

Uzgodniono, że Plan pracy Komisji na II półrocze 2016r. zostanie poddany  
głosowaniu na dodatkowym posiedzeniu Komisji w dniu 23 czerwca 2016r.                   
o godz.12.30. 
 

Ad.6.  

Wnioski do budżetu na 2017r. 

Uzgodniono, że wnioski do budżetu na 2017r. będą tematem dodatkowego 
posiedzenia Komisji w dniu 4 lipca 2016r. o godz.12.00. 
 
Stefan Woźniak-Przewodniczący Komisji 
Chciałbym złożyć dwa wnioski przez Komisję, żeby Komisja je również 
zaakceptowała i pierwszy wniosek, to naprawa chodnika do Zakładu Karnego 
przy ul.Norwida. Panie Prezydencie, tam naprawdę chodzą już setki, jak nie 
tysiące ludzi. Chodnik był wybudowany w 1962r., jak budowali Zakład Karny i od 
tego czasu nie był remontowany. To jest chodnik, który idzie do cmentarza 
komunalnego i tam jest już sto grobów. Ludzie chodzą, bo nie ma żadnego 
czerwonego autobusu i chodzą do pracy do sortowni, na działki, a tym bardziej, 
jak są widzenia, to do Zakładu Karnego. Chodnik jest tragiczny i taki wniosek 
Komisja chciałaby złożyć. Drugi wniosek, który również chciałem przez Komisję 
złożyć, ale to jest wniosek z Os. 1000-lecia i mam odpowiedź, ponieważ również 
pisałem do pani Prezydent takie pismo, odnośnie bloku 15 i 15C, D. Dwa bloki 
miasta na Os.1000-lecia, gdzie kiedyś były hotele i kort tenisowy. Jak miasto 
przejęło bloki, to z tego zrobiono parking. Po każdej ulewie trzeba dzwonić do 
Straży Pożarnej, żeby wypompowali wodę, bo nie ma żadnego odpływu, a do  
parkingu i bloków droga była budowana w 1968r. z płyt betonowych. Płyty 
betonowe są do dzisiaj, gdzie obcinają co chwilę druty, które tam wychodzą i 
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chcielibyśmy również taki wniosek złożyć do budżetu miasta. Panie Prezydencie, 
chcieliśmy to zrobić z Funduszy Obywatelskich. Natomiast, byłem u pani 
Naczelnik w Wydziale i rozmawiałem z Kierownikiem, więc dziesięć lat 
musielibyśmy robić, żeby to zrobić z pieniędzy, które mamy na Fundusz 
Obywatelski. To jest inwestycja w granicach 400 tys. zł. Na pewno duża 
inwestycja, ale godna uwagi. Ludzie tamtędy chodzą na pocztę i jest również 
Przychodnia. 
 
Ryszard Rakoczy-Zastępca Prezydenta Miasta 
Przyjmuję do wiadomości, ale nie polemizuję, bo jeszcze nie znam wszystkich 
wniosków do budżetu.    
 

Stefan Woźniak-Przewodniczący Komisji 
Nie oczekuję już odpowiedzi, tylko mówię i na pewno taki wniosek również złożę, 
jak Komisja złoży, to jako radny złożę osobno. Natomiast, w piątek miałem 
Zarząd Osiedla i również Zarząd Osiedla przegłosował taki wniosek i jako 
pierwszy będzie wniosek Zarządu Osiedla 1000-lecia. 
 

Ad.7.  

Wolne głosy i wnioski. 

Brak wolnych głosów  i wniosków. 

Ad.8.   

Przyjęcie protokołu z dnia 16 maja 2016r. 

Głosowanie nad przyjęciem protokołu odbędzie się na dodatkowym posiedzeniu 
Komisji w dniu 4 lipca 2016r. o godz.12.00. 
 
Ad.8.   
Zakończenie posiedzenia. 
Przewodniczący Komisji – Stefan Woźniak podziękował zebranym za przybycie                    
i zakończył posiedzenie. 

  

Przewodniczący Komisji  
  Gospodarki Komunalnej i 

Przestrzennej 

                                                               Stefan Woźniak 

Protokołowała 
Alicja Kogut 

          

  

 
 

 
 

 


